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Zarząd Powiatu  
Stalowowolskiego 

OZK.0022.26.1.2022.KW/3                  
  Protokół Nr 192/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 
które odbyło się w dniu 21 lipca 2022 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 
Rozpoczęcie obrad o godz. 9⁰⁰ zakończenie o godz. 9⁵⁵ 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 
 Wicestarosta Mariusz Sołtys 
 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 
 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda (nieobecny)  
 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 
 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 
 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak  

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 

remontu korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 
4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie 

słupów oświetleniowych będących własnością Powiatu Stalowowolskiego. 
5. Wniosek Stowarzyszenia na rzecz rozwoju dzieci, młodzieży i rodziny „Kreatywne 

Podwórko” w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania pn. „Biwak Ekologiczno-
Krajoznawczy z Kreatywnym Podwórkiem”. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 
inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 
zawierających azbest. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 
inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 
zawierających azbest. 

8. Wniosek Prezesa Automobilklubu w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania imprezy 
samochodowej pn. „V Runda Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych PZM”.   

9. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 
letnich koncertów plenerowych pn. „Dobre Granie Przy Fortepianie 2022”. 

10. Uproszczona oferta Fundacji Fucco z Pońca dotycząca realizacji zadania publicznego – 
małego grantu – Nieodkryty Powiat Stalowowolski.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 
stalowowolskiego na 2022 rok.  

12. Przyjęcie protokołu Nr 191/2022 z dnia 15 lipca 2022 r. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 192. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność obrad.  
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Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 
remontu korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu 
Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na 
wykonanie remontu korytarza na drugim piętrze budynku szkoły. W ramach remontu zostanie zdjęta 
boazeria, ściany zostaną wyszpachlowane oraz pomalowane. Powyższe prace wykonają 
konserwatorzy zatrudnieni w szkole. Koszty zakupu materiałów (szpachla, farby, lakier, narożniki) 
zostaną pokryte z budżetu własnego szkoły i wyniosą około 15 000 zł. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  
0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 191/1274/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 
remontu korytarza w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
wykorzystanie słupów oświetleniowych będących własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że CASTORAMA 
POLSKA, ul. Przemysłowa 2B, 37-450 Stalowa Wola zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem  
o wyrażenie zgody na wykorzystanie słupów oświetleniowych usytuowanych przy ulicy 
Przemysłowej, stanowiących własność Powiatu Stalowowolskiego w celu umieszczenia na nich 
znaków informacyjnych (2 sztuki o wymiarach 60 cm x 120 cm) kierunkowych dotyczących dojazdu 
do sklepu CASTORAMA położonego przy ul. Przemysłowej 2B. Alicja Mach wyjaśniła, że Wydział 
Inwestycji i Mienia Powiatu zasięgnął opinii Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli  
w przedmiotowej sprawie, która pozytywnie zaopiniował wniosek CASTORAMY jednak po 
spełnieniu kilki warunków tj.: 
- umieszczenie znaków informacyjnych w sposób nie powodujący utrudnienia w widoczności na 
drodze powiatowej nr 1027R ul. Przemysłowa oraz w ruchu rowerowym i pieszym, z zachowaniem 
skrajni na ciągu pieszo rowerowym zgodnie z warunkami technicznymi określonymi  
w rozporządzeniu Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej z dnia 2 marca 1999 r. w sprawie 
warunków technicznych, jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie w zakresie 
skrajni drogi, 
- montaż znaków przy zastosowaniu odpowiednich taśm do montażu znaków i uchwytów do znaków, 
- uzyskanie decyzji od Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli na umieszczenie znaków 
informacyjnych w pasie drogowym drogi powiatowej nr 1027R ul. Przemysłowa. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 
pytania nie zostały zadane. Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/1275/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie 

słupów oświetleniowych będących własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 5. Wniosek Stowarzyszenia na rzecz rozwoju dzieci, młodzieży i rodziny „Kreatywne 
Podwórko” w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania pn. „Biwak Ekologiczno–
Krajoznawczy z Kreatywnym Podwórkiem”. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak poinformował, że w dniu 4 lipca 
2022 r. Stowarzyszenie na rzecz rozwoju dzieci, młodzieży i rodziny „Kreatywne Podwórko”  
w Stalowej Woli, złożyło wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. „Biwak Ekologiczno-
Krajoznawczy z Kreatywnym Podwórkiem”. Wnioskowana kwota dofinansowania 2.000,00 zł. 
przeznaczona zostanie na usługę transportową. Zadanie adresowane jest dla dzieci i młodzieży 
w wieku 7 – 15 lat w liczbie 45 osób z terenu powiatu stalowowolskiego, a jego realizacja planowana 
jest od 23.09.2022 r. do 25.09.2022 r. 
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Witold Tutak  dodał, że „Biwak Ekologiczno-Krajoznawczy” to propozycja aktywnego spędzania 
czasu wolnego na terenie Roztoczańskiego Parku Narodowego. Odbędzie się on w Zwierzyńcu i jego 
okolicach. Podczas biwaku organizatorzy poprzez dobrą zabawę, pogadanki tematyczne, twórcze 
zajęcia, konkursy plastyczne, bezpośrednie obcowanie z przyrodą przybliżą beneficjentom 
podstawowe zasady ekologii, ochrony środowiska, jak również zwrócą uwagę na zagrożenia 
związane z działalnością człowieka. Dzieci poprzez doświadczenia sensoryczne, ruchowe uczą się 
i zapamiętują najefektywniej. Warsztaty uwrażliwią je na otaczającą przyrodę. Nauka gatunków 
roślin i zwierząt spowoduje, że wycieczki po okolicznych lasach stanął się przygodą oraz inspiracją 
na głębsze poznawanie fauny i flory. Beneficjenci będą zachęcać swoich rówieśników do innego 
spojrzenia na przyrodę oraz będą się wzajemnie uczyć co wpłynie na pogłębienie wiedzy o ochronie 
środowiska naturalnego.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  0. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia na rzecz rozwoju 
dzieci, młodzieży i rodziny „Kreatywne Podwórko” w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zadania 
pn. „Biwak Ekologiczno-Krajoznawczy z Kreatywnym Podwórkiem”. Zarząd Powiatu Stalowowolskiego 
zdecydował o dofinansowaniu wyżej wymienionego zadania w kwocie 2.000,00 zł. z przeznaczeniem 
na usługę transportową. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 
inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 
zawierających azbest. 

Janusz Zarzeczny Starosta Stalowowolski omówił projekt uchwały informując, że prace związane 
z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest przeprowadzone 
zostaną w miejscowości Dąbrówka Pniowska w Gminie Radomyśl nad Sanem. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/1276/2022 w sprawie przyznania pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 
związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 
inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 
zawierających azbest. 

Janusz Zarzeczny Starosta Stalowowolski omówił projekt uchwały informując, że prace związane 
z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest przeprowadzone 
zostaną w miejscowości w Żabnie w Gminie Radomyśl nad Sanem. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/1277/2022 w sprawie przyznania pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 
związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Ad. 8. Wniosek Prezesa Automobilklubu w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania imprezy 

samochodowej pn. „V Runda Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych PZM”.   

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Automobilklubu w Stalowej Woli złożył wniosek w sprawie 
dofinansowania imprezy samochodowej pn. „V Runda Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych 
PZM”. Tomasz Wosk wyjaśnił, że Automobilklub Stalowa Wola już od wielu lat organizuje zawody 
rangi Mistrzostw Polski Pojazdów Zabytkowych Polskiego Związku Motorowerowego, 
rozgrywanych na terenach powiatu stalowowolskiego i ościennych powiatów, polegających na 
przejechaniu wyznaczonej trasy i zdobyciu punktów w różnych konkursach sportowych, 
zaplanowanych na tej trasie. Do udziału w Mistrzostwach zaproszone są załogi wraz z pojazdami 
zabytkowymi, wyprodukowanymi do 31 grudnia 1989 r. o wysokim stopniu oryginalności, 
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zachowanym i utrzymanym w warunkach historycznie właściwych. W tym roku zawody sportowe 
odbywać się będą w dwóch etapach: 

 1 etap: Stalowa Wola- Janów Lubelski – Porytowe wzgórze – Momoty – Pysznica – Stalowa 
Wola, 

 2 etap: Stalowa Wola – Gorzyce – Grębów – Bojanów – Stalowa Wola.  
Po zakończeniu poszczególnych etapów i przyjeździe do Stalowej Woli załogi wezmą udział  
w zwiedzaniu muzeum COP, a następnie na Placu Piłsudskiego przed Miejskim Domem Kultury, 
zaprezentują swoje pojazdy podczas konkursu Elegancji. Uwieńczeniem zawodów będzie parada 
uliczna wszystkich uczestników Mistrzostw w asyście pojazdów stalowowolskiej Policji. Naczelnik 
Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk 
dodał, że Prezes Automobilklubu zwrócił się z prośbą o dofinansowanie organizacji Mistrzostw  
w kwocie 5 00,00 zł. która zostanie przeznaczona na zakup pucharów.  
Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 
pytania nie zostały zadane. Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  –  0.  

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Automobilklubu  
w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania imprezy samochodowej pn. „V Runda Mistrzostw Polski 
Pojazdów Zabytkowych PZM” i zadecydował o dofinansowaniu przedsięwzięcia w kwocie 5 000,00 zł.  
z przeznaczeniem na zakup pucharów. 

Ad.9. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie 
dofinansowania letnich koncertów plenerowych pn. „Dobre Granie Przy Fortepianie 2022”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli zwrócił się  
z wnioskiem w sprawie dofinansowania letnich koncertów plenerowych pn. „Dobre Granie Przy 
Fortepianie 2022”. Tomasz Wosk wyjaśnił, że koncerty są bezpłatne i będą się odbywały na 
zadaszonym tarasie Miejskiego Domu Kultury w każdy piątek od lipca do sierpnia br. Celem tych 
koncertów jest uwrażliwienie widzów na różne gatunki muzyczne oraz promocja Stalowej Woli  
i Powiatu Stalowowolskiego, jako miejsce kulturotwórcze. Bardzo ważnym aspektem 
organizowanych koncertów jest udział w nich artystów, którzy mocno identyfikują się z naszym 
regionem. Dyrektor zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie w kwocie 5 000,00 zł. koncertu 
Zespołu Singin`Birds, którego członkiem jest Dominika Dulny mająca stalowowolskie korzenie.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 
pytania nie zostały zadane. Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  –  0.  

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Domu 
Kultury w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania letnich koncertów plenerowych pn. „Dobre Granie 
Przy Fortepianie” i zadecydował o dofinansowaniu koncertu Zespołu Singin` Birds w kwocie 5 000,00 
zł.   

Ad.10. Uproszczona oferta Fundacji Fucco z Pońca dotycząca realizacji zadania publicznego – 
małego grantu – Nieodkryty Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
Tomasz Wosk poinformował, że Prezes Zarządu Fundacji Fucco przedstawił ofertę małego grantu – 
Nieodkryty Powiat Stalowowolski w ramach uproszczonej oferty realizacji zadania publicznego. 
Przedstawiony projekt zakłada odtworzenie w formie rzeczywistos ci rozszerzonej (nałoz enie 
wirtualnych obiekto w na rzeczywisty obraz widziany okiem kamery np. smartfona) ciekawych, 
często zapomnianych czy nieistniejących juz   miejsc z powiatu. Kaz dy, wybrany  obiekt będzie 
odtworzony w wysokim stopniu detali oraz opatrzony komentarzem lektorskim w dwo ch językach 
– polskim i  angielskim. Całos c   ma polegac  na tym, z e turysta podchodzi do obiektu, wyciąga 
smartfon, a obiekt pokazuje się̨ dokładnie w miejscu, gdzie niegdys   stał. Moz na zrobic   sobie na jego 
tle zdjęcie, nagrac   film. Projekt ma na celu zachęcanie mieszkan co w do poznawania interesujących 
miejsc i obiektów położonych na terenie powiatu, popularyzację różnych form turystyki aktywnej, 
upowszechnianie wiedzy o historii i zabytkach powiatu. Koszt realizacji zadania to 5 990 zł, w tym 
wykonanie modeli 3D - 2 000 zł, konwersja modeli 3D do rzeczywistości rozszerzonej – 3 000 zł, 
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nagrania lektorskie w dwóch językach 490 zł, wdrożenie gry terenowej 500 zł. Tomasz Wosk dodał, 
że w związku z tym, iż w  budżecie Powiatu Stalowowolskiego nie zostały zarezerwowane środki na 
ten cel, a także dlatego, że nie znamy efektów pracy ani żadnych realizacji przygotowanych przez 
Fundację, zaproponował odrzucić złożoną ofertę. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego po zapoznaniu się z  uproszczoną oferta Fundacji Fucco z Pońca 
dotyczącą realizacji zadania publicznego – małego grantu – Nieodkryty Powiat Stalowowolski. 
zadecydował o odrzuceniu w/w oferty.   

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 
stalowowolskiego na 2022 rok. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok omówiła 
Elżbieta Kulpa Skarbnik Powiatu. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne 
pytania nie zostały zadane. Następnie zarządził głosowanie, głosy: za – 5, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 192/1278/2022 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok. 

Ad. 10. Przyjęcie protokołów Nr 191/2022 z dnia 15 lipca 2022 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 
protokołu Nr 191/2022 z dnia 15 lipca 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Starosta 
zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.  

Protokół Nr 191/2022 z dnia 15 lipca 2022 r. został przyjęty.  

 

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Wilk – Mozgawa 
 

 
                      Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
                                                                                                       (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


